租用偷景灣社區會堂 及 東涌社區會堂社區會堂 抽籤 及 先到先得安排

有關 2024 年度第三季的租用會堂申請時間表如下:

訂租檔期	接受申請時間	截止申請時間	抽籤日期	公布日期
2024年	2024年4月2日	2024年4月9日	2024年4月15日	2024年4月25日
第三季	星期二	星期二	星期一	星期四
(七月至九月)	上午9時	下午5時		

抽籤期後,任何未經分配的時段,均以「先到先得」原則分配。本處會於抽籤結果公布日期後的第一個工作天(即 2024 年 4 月 26 日上午 9 時,星期五)起,接受「先到先得」申請。

如有查詢,請致電 2852 4338 與張小姐或曾先生聯絡。

離島民政事務處

2024年3月

Lots Drawing and "First-come-first-served" Booking for Hiring Tung Chung Community Hall and Discovery Bay Community Hall

Booking arrangement of the Community Halls for the 3rd quarter of 2024 is as follows:-

Booking Period	Start Date and Time of Application	Deadline for Application	Date of Drawing Lots	Date of Announcement of Results
2024	2 nd Apr 2024	9 th Apr 2024	15 th Apr 2024	25 th Apr 2024
Third Quarter	Tuesday	Tuesday	Monday	Thursday
(Jul – Sep)	9:00 a.m.	5:00 p.m.		

After the lots drawing, unallocated time slots will be allocated on a "first-come-first-served" basis. Applicants can submit applications for the "first-come-first-served" round starting from the first working day after the date of results announcement (i.e. 9:00a.m., 26th April 2023, Friday).

Should you have any enquiries, please contact Miss Cheung or Mr Tsang at 2852 4338

Islands District Office